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U Salonu varaždinske Gradske vijećnice u srijedu su potpisani ugovori o postavljanju 

umjetne trave na nogometnom igralištu u Hrašćici. 

– Drago mi je da smo danas u prisustvu predsjednika kluba NK Varteks Siniše 

Fučkara i Nevena Medveda potpisali ugovor o nabavi i ugradnji umjetne trave na 

nogometnom igralištu u Hrašćici u sklopu kampusa Nogometnog kluba Varteks. 

Čestitam ekipi iz NK Varteksa na projektu koji je prepoznao i Središnji državni ured 

za šport te mu je dodijelio 420.000,00 HRK. Nadam se i očekujem da će trava uskoro 

biti postavljena, ali i svi ostali sadržaji koje financira NK Varteks kroz svoje donatore i 

sponzore, te da ćemo ubrzo imati priliku održati koju utakmicu na terenima u Hrašćici 

– izjavio je predsjednik Gradskog vijeća i Gradske organizacije HDZ-a Damir Habijan. 



 


